

**Prayer items – Florin, local Romanian missionary**

- ✚ Israel has marked the 75th anniversary of its re-birth and there are celebrations among Jews all over the world.
  - On the 11<sup>th</sup> of May, Florin was together with Beni Friedman from Israel and Hans Scholz from Germany on the main Christian Radio station in Bucharest, they spoke two hours about God's fulfilling His plan with Israel and how Christians are to relate to this.
  - On the 12<sup>th</sup> in the evening, and 13<sup>th</sup> morning and evening, in a Christian setting they met with Jews and non-Jews proclaiming ABBA's Promises over Israel and Romania. Beni F and Hans Scholz brought the messages. Ask the Lord to water the seeds planted on Jews and non-Jews in these two events.
  - On 14<sup>th</sup> morning they were part of a water baptism in a Baptist Congregation and both Beni F and Hans Scholz preached again.
  - On the 27<sup>th</sup> of May we met and celebrated Shavuot / Pentecost with the other group of Jewish Messianic believers from Bucharest. This was the first time we met together and celebrated with two different Jewish Messianic groups from Bucharest. We praised ABBA for the leaders of the other group finally accepted each other and leave the past behind. They are planning to meet again and celebrate during the Fall Biblical Feasts. Pray for ABBA's guidance into all that's for HIS glory.
- ✚ Many Israelis visit Bucharest during summer, Florin has planned to open Shabbat morning meeting to them. Pray for the guidance in Holy Spirit with visiting Israelis and local Jews.
- ✚ Florin has been assisting Ukrainian refugees' transportation, food, accommodation, and getting legal documents. He has been hosting many young and old, Jews and non-Jews. He is exhausted, pray for renewed strength and quality rest from the Lord to continue serving them. May our Lord prepare helpers to serve with him on Ukrainian together.
- ✚ Russia-Ukraine war has been over a year, each week there are still Ukrainian refugees coming to Romania. Romanian government lately is giving less aids to them. Besides that landlords who refugees stay with received money from the Romanian government. A part of money is supposed giving to the refugees for food, but they kept them. Ask the Lord to provide Florin extra wisdom and strength on how to relate and to properly assist Ukrainian refugees. Lately some Ukrainians are starting to leave Bucharest, ask the Lord to watch them and may the message of Jesus Christ as our savior is rooted in their lives.
- ✚ Florin has many opportunities to help Ukrainian, both believers and non-believers. Ask the Lord to use him to speak to them about the Good News of salvation through faith in Jesus.
- ✚ Florin has so many things to do and so many challenges, but so limited time. Pray for him to understand the Lord's priorities and to devote in His priorities.
- ✚ Family updates and prayer requests:
  - Alina, Florin's wife, will be moving her workplace into the village this coming September. Pray for the progress of their new house as they need to move in before that time. Even all documents were completed last fall, the house is still waiting for local utility company to setup electricity and gas. Also, floor and basic furniture need to be ready before move in.
  - On 12<sup>th</sup> of June Florin's daughter Priscy was supposed to start the final exams finishing high school, but because the school system was on strike for the last 3 weeks everything was postponed for a week. The exam will now be on 19<sup>th</sup> of June. In July she'll have the exams for admitting to the Medical University. She has been studying hard but only ABBA can make her pass all.

- Andreas is finishing gymnasium these days and will have national exams in two weeks. He also needs ABBA's favor, he'll choose a high school depending on the grades he gets.

## Prayer items - Europe

- ✚ Pray for peace for the entire Europe as the tensions between Russia and the world continue to increase.
- ✚ Pray for Russian to cease seeking use of nuclear weapons in Ukraine.
- ✚ Ask the Lord to redeem this situation by drawing many people to Himself. May both Ukrainian and Russian discover that Jesus is the only true source of peace, safety, comfort, truth and freedom.
- ✚ Safety and provision for Ukrainians refugees who have fled the country and the many who are displaced internally.
- ✚ For many pastors leading their flocks at this critical time of decision and risk. They carry a heavy burden.
- ✚ Pray for Ukrainian believers to find comfort, peace, and strength in God and share the source of their strength with others.
- ✚ For many believers to stay strong, continue trusting the Lord and not to give in to panic, fear and desperation.
- ✚ Pray for wisdom as world leaders maneuver, strategize and speak out. Pray that God would move in their hearts and guide their steps and plans.
- ✚ Pray for leaders of both countries to know God's truth and peace and be transformed by his Holy Spirit, that they would seek to lead their countries in the way of peace.
- ✚ Ask for repentance, grace, forgiveness and reconciliation throughout Ukraine and Russia.
- ✚ Pray for strength and wisdom for the European churches and for Christians to recognize the God given opportunities to share the Gospel during these difficult times.
- ✚ Ask the Lord to sustain European Christians under this crisis.
- ✚ Safety of local missionaries and their families in Europe and in Ukraine.





## 代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

- ✚ 以色列在過去的5月迎來重生後的75週年，全世界的猶太人都在慶祝。
  - 5月11日，Florin 與來自以色列的 Beni Friedman 和來自德國的 Hans Scholz 在Bucharest的主要基督教廣播電台做廣播，他們談了兩個小時關於上帝在以色列中實現他的計劃以及基督徒如何與此相關。
  - 5月12日晚上和13日上午及晚上，他們在基督教的环境中與猶太人和非猶太人會面，宣布天父對以色列和羅馬尼亞的承諾。 Beni F 和 Hans Scholz 分享基督的好消息。祈求主在這以上兩個活動中繼續灌溉撒在猶太人和非猶太人身上的種子。
  - 5月4日早上，參加在浸信會水洗禮， Beni F 和 Hans Scholz 再次講道。
  - 5月27日，我們與來自Bucharest的另一群猶太彌賽亞信徒會面並慶祝了五旬節。這是我們第一次與來自Bucharest的兩個不同的猶太彌賽亞團體見面並慶祝。我們讚美天父，因為兩組的領導者終於相互接受並拋開過去。他們計劃在秋季聖經盛宴期間再次見面並慶祝。祈求天父的帶領和保守我們進入為了神的一切榮耀。
- ✚ 許多以色列人在夏季到Bucharest遊覽，Florin計劃向他們開放安息日的晨會。祈求聖靈帶領將要來訪的以色列人和當地猶太人。
- ✚ Florin一直協助烏克蘭難民的交通、食物、住宿和獲得法律文件。他每天接待的人有年輕的、年老的、猶太人、和非猶太人。他已經非常疲累了，祈求從主來的力量重新加力給他，及祈求他有好的休息可以繼續服侍烏克蘭難民。願主預備幫手與他一起服事烏克蘭人。
- ✚ 俄烏戰爭已經一年多了，每週仍有烏克蘭難民湧入羅馬尼亞。羅馬尼亞政府最近減少了對他們的援助。除此以外，難民的房東還收取從羅馬尼亞政府來的錢，這些錢的一部分應該給難民買食物，但這些房東把錢扣了下來給自己。祈求主給予Florin額外的智慧和力量，好讓他明白及體會烏克蘭難民們的需要並適當地幫助他們。最近一些烏克蘭人開始離開Bucharest，祈求主保守看顧他們，願耶穌基督的信息在他們生命中紮根。
- ✚ Florin有機會幫助來自烏克蘭的基督徒和非基督徒。求主使用Florin對他們講述因信耶穌而得救的大好消息。
- ✚ Florin有很多事情要做，也有很多挑戰，但時間卻很有限。祈求他明白主的優先次序，並專注服侍於神的次序。
- ✚ Florin家庭的祈禱事項：
  - Florin的妻子Alina在9月份將要搬到村里工作。為他們新房子的進展禱告，因為他們需要在那之前搬進去。即使所有文件都在去年秋天已經完成，但他們仍在等待當地的電力公司來為房子安裝電力和天然氣。此外，地板和基本家具需要在入住前準備好。
  - 6月12日，Florin 的女兒Priscy原本應該開始高中畢業的期末考試，但由於過去3週的學校罷工，一切都推遲了。現在考試時間是6月19日。七月她將參加醫科大學的入學考試，她一直在努力的學習，但只有天父才能讓她通過入學考試。
  - Andreas 這幾天即將完成體育館的學業，兩週後將參加全國考試。他還需要天父的眷顧，根據這成績來選擇要去的高中。

## 代禱事項 - 歐洲

- ✚ 為整個歐洲的和平祈禱，因為俄羅斯和世界之間的緊張局勢繼續加劇。
- ✚ 祈禱俄羅斯停止尋求在烏克蘭使用核武器。
- ✚ 求主用這艱難時期讓更多人來歸向祂，願烏克蘭人和俄羅斯人都發現耶穌是和平、安全、安慰、真理和自由的唯一真正源頭。
- ✚ 為逃離該國的烏克蘭難民和許多在國內流離失所的人提供安全和保障。
- ✚ 為烏克蘭牧師們祈禱，許多冒着險繼續帶領羊群，他們背負著沉重的擔子。
- ✚ 祈求烏克蘭信徒在神裡面找到安慰、平安和力量，並與他人分享他們得力的來源。
- ✚ 為歐洲和烏克蘭信徒祈求，讓他們保持堅強、繼續信靠主、不要屈服於恐慌、恐懼和絕望。
- ✚ 祈求世界領導人有智慧地在行動、制定戰略和對話上祈禱，祈求天父感動他們，引導他們的腳步和計劃。
- ✚ 祈求兩國領導人認識神的真理與和平，並被聖靈改變，尋求帶領他們的國家走和平的道路。
- ✚ 祈求整個烏克蘭和俄羅斯的悔改、恩典、寬恕與和解。
- ✚ 祈求神加力量和智慧予歐洲教會和歐洲基督徒，使他們認識到這時期是神給予他們去分享福音的機會。
- ✚ 求主在這場危機下扶持歐洲基督徒。
- ✚ 為當地宣教士和家庭的安全禱告。



